
Zasedání Kolejní Rady dne 28. 4. 2023 
 
Kde: hybridně v místnosti Kolejní rady 

Přítomni: Nikoleta Anderlová, Jan Lexa, Damian Wałoszek, František Zajíc 

Omluven: Hynek Kydlíček 

Hosté: Miroslava Hurdová (KaM) 

Zapisovatel: Nikoleta Anderlová a František Zajíc 

Zasedání začalo v 16:00. 

 
Program zasedání:  

 Nový člen 

 Změna cen 

 Závora u parkoviště a popelnice 

 Materiál matrací a jejich čistota 

 Lavičkové sety 

 Fotbálek 

 Průmyslové pračky a rezervační systém 

 Výhody pro KR 

 Incident na koleji 

 Oprava světla v podzemí 

 Zásilkové boxy 

Nový člen 

Veronika Roubínová ukončila ubytovací smlouvu, a tedy není dále možné, aby byla součástí 

KR. Proto byl povolán náhradník František Zajíc dle řádu KR z minulých voleb. N. Anderlová dodá 

nový evidenční list do rukou Grémia. 

František Zajíc pozici přijímá a stává se součástí KR, přebírá zápisy a Damian Wałoszek 

starost o nástěnky. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se):        5 – 0 – 0 

Změna cen 
N. Anderlová informuje, že od 1.7. dojde ke změně ceníku, cena se dotkne všech pokojů, viz 

oficiální vyjádření KaM. 

Závora u parkoviště a popelnice 
Bude přidána závora před vjezdem na koleje. Doufáme, že to pomůže i situaci s popelnicemi, 

jelikož popelnice využívají zřejmě i osoby, které na koleji nebydlí a nemají s kolejemi žádnou dohodu. 

V případě, že to uvidíte, prosím, napište obratem na jana.provaznikova@kam.cuni.cz, aby bylo možné 

situaci vyřešit. Vyvážení popelnic je nadále komplikováno parkováním aut. Bylo předpokládáno, že 

závora bude součástí další plánované výstavby. Nicméně druhá etapa není v dohlednu, proto bylo 

rozhodnuto o instalaci závory, nicméně zatím není jisté kdy k tomu dojde. N. Anderlová upozorňuje, 

že je potřeba to řádně dohodnout a dát vědět studentům nejméně 2 měsíce dopředu, aby se stačili na 

změny připravit.  

Materiál matrací a jejich čistota 

Pár studentů si stěžovalo na stav jejich matrací v pokojích. Mají podezření, že z nich dokonce 

mají zdravotní potíže (kožní reakce, alergie). M. Hurdová informuje, že dochází k pravidelným 

kontrolám matrací vždy v létě. F. Zajíc a J. Lexa vyjádřili značné překvapení a tvrdí, že k tomu určitě 

u nás na koleji nedochází a ptají se na detaily. J. Lexa zdůraznil problémy studentů. M. Hurdová 

navrhuje, aby se seznam s aktuálně problémovými matracemi zaslal paní Provazníkové, matrace v 

daných pokojích budou zkontrolovány a případně vyčištěny. Byly přislíbeny od M. Hurdové 

pravidelné letní čištění spolu se záclonami.  



Lavičkové sety 
J. Lexa důrazně žádá o spolupráci vedení koleje při zazimování laviček včas, nezávisle na 

předpovědi počasí. F. Zajíc dodává, že už jen to, že lavičky byly natřeny členy KR místo personálem 

kolejí je nanejvýš překvapivé. J. Lexa upozorňuje M. Hurdovou, že paní Provazníkovou o to několikrát 

emailem i ústně žádal, nicméně lavičky zůstaly venku celou zimu a došlo k jejich poškození mrazem a 

sněhem, čímž se značně snižuje jejich životnost. M. Hurdová podporuje tuto myšlenku a přislibuje 

lepší kooperaci. 

Fotbálek 
Paní Provazníková souhlasí se zakoupením fotbálku, ale odmítá většinu návrhů na jejich 

umístění (podzemí, místnost se stolním tenisem, u vrátnice B). Jedinou rozumnou zbývající možností 

je Malá klubovna, ale problém bude s rezervacemi. Na koleji Kajetánka fotbálek již mají, ačkoliv první 

popud přišel zde na koleji. Situaci KR dále řeší. 

Průmyslové pračky a rezervační systém 
Ačkoliv byly přislíbeny již minulý semestr na podzim, stále nebyly zakoupeny a instalovány. 

Na kolej budou dodány Miele pračky se schopnostmi rezervačního systému. M. Hurdová přislibuje, že 

bude KR dále informovat. Rezervační systém komplikuje nevracení klíčů, KR si není jistá, jak dále 

postupovat. Nějaké pračky už jsou koupeny, ale asi rezervační systém nepodporují. 

Výhody pro KR 
Výhody pro KR momentálně nejsou v řešení, F. Zajíc navrhuje podat podnět na velký senát. 

M. Hurdová se vyjadřuje, že drobné odměny (odpuštění poplatků za pračky a vysavače, přednostní 

právo na výběr pokoje) jsou asi ok, ale větší by musely být vyřešeny výměnou co za co a někdo by 

musel kontrolovat fungování KR (nejspíš Grémium). Pokud by tedy měli členové KR dostat slevu na 

ubytování, musí vykazovat prokázat svou činnost v rámci KR. Detaily zatím nebyly specifikovány. 

Incident na koleji 
Studentka zavolala na jiného studenta policii, ale KR nemá žádné podrobnější informace. 

Policie má ze zákona povolení vstupovat do interiéru budov, ovšem do pokojů smí vstoupit pouze za 

určitých podmínek s dopomocí vedení koleje. Bližší informace k incidentu nejsou známy. 

Oprava světla v podzemí 
V podzemí dlouhodobě špatně svítí, blikají a hlasitě bzučí zářivky. M. Hurdová přislíbila 

nápravu, ale musí se to nahlásit přes závadový systém obdobně jako klasické závady na pokojích. V 

případě podobných problémů rovnou nahlásit a nečekat na další setkání. 

Poznámka: bzučící zářivka byla po zasedání nahlášena jako závada a následující den se to 

opravilo. 

Zásilkové boxy 
Společnost Zásilkovna k nám na kolej nechce umístit boxy na zásilky, ale M. Hurdová 

informuje, že se budou dále snažit sem nějaký podobný systém zavést (Alzabox apod.). 

 


